I* . Fisheries and Oceans Péches et Océans
Canada Canada

Procurement Services / Services d’approvisionnement
Procurement Hub — Ottawa / Centre d’approvisionnement — bureau d’Ottawa
200 Kent St. / 200, rue Kent
Ottawa Ontario K1A OE6
30002646C

July 4th , 2023
Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION

# 30002646C

Addendum # 1

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your
firm, Addendum #1 is hereby issued.

Closing Date:

The new closing date for receiving proposals is changed to July 20, 2023, 2:00 p.m. (Eastern
Daylight Saving Time).

Questions and Responses :

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following questions
received to-date and DFQO’s responses.

Q: Just a quick inquiry here in terms of the possibility of a bid deadline extension for the RFP
"Evaluation and statistical performance review"? We'd love to put something together but can't
meet the current deadline.

A: The deadline has been extended to July 20.

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.
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Pour faire suite a la documentation d’accompagnement de I'appel d'offres susmentionné
transmise a votre entreprise, ’'Addenda n° 1 est émis.

Date de fermeture :

La nouvelle date de cléture de réception des propositions est changée au juillet 20, 2023 14h00
(heure avancée de I'Est).

Questions et réponses

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir les questions regues a date
et les réponses du MPO ci-dessous.

Q : J'aimerais juste savoir s'il est possible de prolonger le délai de soumission pour I'appel
d'offres "Evaluation et examen statistique des performances"”. Nous aimerions bien préparer
guelgue chose, mais nous ne pouvons pas respecter le délai actuel.

A : La date limite a été repoussée au 20 juillet.

Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.
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